
1 

 1 

SVEAARTILLERISTEN 
NUMMER 1 -  2023 

  
 
 
 
 
 
 
 

OrdförandeÊharÊordetÊsommarenÊ2023 
 
Sveaartillerister!Ê 
Nu är sommarvärmen här. Tyvärr har det också blivit 
en torrperiod, där gräsma or lyser brunt. Endast 
gol anor där beva ningen når är gröna. Ska det bli 
en sommar som 2018? 

Vi har genomfört både årsmöte och hög dsmiddag. 
Årsmötet kunde denna gång avhandla e  verksam‐
hetsår. Det känns skönt a  vi är llbaka i vanliga ru ‐
ner. 

Hög dsmiddagen blev verkligen hög dlig. Det kän‐
des särskilt roligt a  flera hi at dit för första gången. 
Kulturak viteten var betydligt större ak vitet än gol‐
fen. Nästan dubbelt så många, men båda var lika 
trevliga och uppska ade. 

De uppska ade A1-luncherna har fortsa  under vå‐
ren. Flera intressanta föreläsningar i samband med 
lunch. Det finns idéer för hösten, både vad gäller in‐
nehåll och der. Kom gärna med förslag, det kan inte 
bli för många. Vi ska hålla på i många år. Under hös‐
ten kommer luncherna genomföras i september, ok‐
tober och november. I december firar vi sedvanligt 
vårt skyddshelgon St. Barbara. 

Arbetsgruppen för ak viteter har fortsa  si  arbete 
och i början av september genomförs. Denna gång  

blir det Tyskland. En intressant och spännande resa 
vi ser fram mot. 

Vår förhoppning är a  vi kan ses vid ak viteterna 
och a  fler kan få del av vår fina gemenskap. Ak vi‐
teterna är vik ga för a  komma llsammans igen.  

Väl mö  vid våra ak viteter och peppa andra a  
komma med. 

Innan vi sä er dessa planer i verket hoppas jag alla 
får en skön sommar, med lagom mycket sol och 
regn. 

En skön sommar önskar styrelsen genom 
Mikael Bernhardsson 

AktiviteterÊhöstenÊ2023 
 
Resa 
V.36 har kamra öreningen en resa ll Tyskland.  

A1-luncher och S:t Barbara 
Vi planerar för tre luncher och firande av S.t Bar‐
bara. 
Datum och innehåll meddelas senare för respek ve 
ak vitet via vår e-postlista.  

Chefsbesök från A8 och A9 på lunchen den  31 januari. 
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Gäst vid firandet av Sankta Barbara på A8, Boden. 
Jag fick förtroendet a  företräda Sveaar lleriförening vid firandet av Sankta Barbara, den 2 december 2022, 
vid A8 i Boden. 

Firandet genomförs all d under fredagen som ligger närmast före den 4 december. 

Jag reste upp ll Boden under torsdagen för a  kunna delta hela fredagen. A8 firar de a storslaget under 
hela dagen med start, klockan 0800. 

Min resa från djupaste Småland ll Boden tog hela dagen och omfa ade många färdmedel. 

Bil ll tågsta on i Hultsfred, Kustpilen ll Linköping, X2000 ll Stockholm C, Arlanda Express ll Arlanda, flyg 
ll Luleå, hyrbil ll Boden och hotellet, dit jag anlände sen e ermiddag. 

E er incheckning på hotellet började jag med a  rekognosera vägen ll A8 och den grind där jag stämt träff 
med min värd, Mj Ola Arvidsson, klockan 0740 fredag morgon. 

A8 har fly at inom Boden från sina ursprungliga kaserner ll digare S3 kaserner, som ligger bredvid P19 
kaserner. 

E er dig revelj (som pensionär) och frukost på hotellet, träffade jag Ola vid grinden, som överenskommits. 

Dagen började med uppställning i ro‐
tar och avlämning ll Fyrmästaren, 
chef för Höga Rådet, som ansvarar 
för genomförandet av Sankta Bar‐
bara. Fyrmästare var Bataljonschefen, 
Övlt Niklas Collin. Hans Höga Råd be‐
stod i övrigt av ca 10 personer. 

Deltagare här under dagen var rege‐
mentets befälskår, alltså drygt 100 
personer. De anställda yrkessoldater‐
na hade ha  eget firande fredagen 
innan och var lediga. 

E er inledande genomgång och di‐
verse anvisningar och anekdoter fick 
vi göra uppsi ning i bussar, som tog oss ll pjäshallen vid regementets gamla område. Där bjöds vi på glögg 
och kaffe med lltugg. Regementets historia berä ades och a  firandet av Sankta Barbara hade börjat 
första gången 1983. De a var alltså 40:e gången av firande. Årets dning, 98:an delades ut, där många ll‐
kortakommanden av vissa beskrevs humoris skt. 

Däre er gick färden åter ll kasern och varje rote, 6 stycken, fick en lldelad lokal a  ha som bas under da‐
gen. Rotecheferna fick varsi  kuvert där alla uppgi er framgick, som skulle lösas på olika dpunkter under 
dagen. 

Rotechefen gick igenom allt och avdelade folk ll respek ve uppgi er. Bl.a. Skulle en video produceras ll 
kvällens spex, riktprov genomföras för de som inte hade de a, en hejaramsa göras ll e ermiddagens inne‐
bandy, en sång göras ll kvällens ak viteter, förevisning av “färdig pjäs” göras på kaserngården framför 
Höga Rådet. Här grupperades bl.a. skrivbord med stol, stuprör, kulspruta och mycket annat, med betygsä ‐
ning från Höga Rådet. (Forts nästa sida) 

 

Höga Rådet med Fyrmästaren i mässdräkt. 
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Under e ermiddagen genomfördes innebandyturneringen “Babsan Cup”, där varje rote hade varsi  lag. 

Klockan 1700 var det samling i idro shallen, uppklädda inför kvällens middag, med den medalj alla hade få  
under dagen, på kavajslaget. Här anslöt nu kamra öreningens pensionärer samt försvarsindustrins repre‐
sentanter som var inbjudna och dagen innan ha  seminarier. Totalt ca 150 personer. 

E er glögg och mingel blåstes ll uppställning i rotar och Fyrmästaren lämnade av ll regementschefen Öv 
Magnus Ståhl. Regementschefen höll tal och avslutade med historiken runt Sankta Barbara. 

Däre er var det avmarsch ll P19 matsal, där trerä ers middag avnjöts. Flera tal hölls och kvällens överrask‐
ning var “Babsan”, som underhöll under middagen med stort jubel. 

E er det var det dags för förfly ning ll en övningshall, där kvällens spex avhölls under stort jubel. Sketcher, 
filmer med mera beskrev det gångna årets fadäser. Jämförelse med “lillejul” kan göras. 

Däre er var det dags för avrundning av kväl‐
len på officersmässen, där stämningen var 
hög. Na mat, varm korv, serverades vid mid‐
na . 

Hemresan under lördagen var lika komplex i 
motsa  riktning men allt fungerade. 

Jag vill rikta e  stort tack ll A8 för inbjudan 
a  delta i Sankta Barbara, och särskilt ll min 
värd Ola Arvidsson, som tog hand om mig 
mycket väl. 

E  storslaget firande, som är svårslaget! 

 

Jan Andersson, Sveaar lleriförening 

 

Högtidsmiddag 26 maj 
E er kultur och golf (som i år vanns av Magnus Engdahl) träffades vi sedvan‐
ligt ll middag på Livgrenadjärmässen. Denna gång på Svea Ar lleriregemen‐
tes födelsedag. Det var många ”nya” gamla A1:are som var kul a  återse.  

 

 

 

 

Jag höll tacktal och överlämnade e  signerat ex av A1 minnesbok, ll 
Fyrmästaren.  
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Resoff från A1 tjänstgör nu på A8  

Under några kyliga vinterdagar under januari månad kallade A8 in samtliga sina reservofficerare ll tjänstgö‐
ring i sy e a  inventera utbildningsnivå, uppdatera tjänstgöringsplaner, genomföra fystester, ensa materiel 
samt informera om ar lleriets utveckling och så vidare. Vi var 10 reservofficerare med ursprunglig hemvist 
Svea Ar lleriregemente som hörsammade kallelsen. Det var intensiva, intressanta och givande dagar i Bo‐
den med nya bekantskaper och kära återseende av gamla sådana. Under helgen avtackades även e  antal 
reservofficerare vid Ar lleriet och i samband med denna avtackningsmiddag passade vi Sveaar llerister på 
a  föreviga vår närvaro i e  fotografi.  

Johan Dighed 

 

Från vänster: Ragnar Håkansson, Adrian Leufvén, 
Mats Granbom, Peter Björkholm, Lars-
Åke Hansson, Göran Oscarsson, Thomas Wedegren, 
Teddy Falkenek, Fredrik Lund, Johan Dighed. 

 

Noterbart är a  Teddy Falkenek sy  fast A1:s för‐
bandstecken med sådan stark sytråd a  det for a‐
rande är anbringat på hans uniformsjacka. 

 

 

 

 

Bortgångna medlemmar 
(Som kommit ll styrelsens kännedom sedan förra dningen) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Om det kommer ll din kännedom a  någon medlem avlidit, vänligen meddela sekreteraren  

sekreterare@sveaar lleri.se 

 

Lars-Yngve Larsson 

Född 1932-02-15 

Avliden 2022-01-21 

Lennart Klöfverskjöld 

Född 1933-09-27 

Avliden 2022-09-26 

Mats Blom 

Född 1925-08-16 

Avliden 2022-11-08 

Kenneth Johansson 

Född 1950-01-30 

Avliden 2022-12-12 

Sven Westerling 

Född 1949-03-15 

Avliden 2023-02-27 

Robert Hanebrink 

Född 1947-09-03 

Avliden 2023-03-30 


